
Ako vysvetliť Slovákom, ktorí sa v tých
internetových G-éčkach moc neorientujú, že

ak ide o rýchlosť, neexistuje 
nič rýchlejšie ako 4G?



Jednoducho. 
Odhalili sme ľuďom tajomstvo 

najrýchlejšieho z nás.




